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SĒDE SASAUKTA 2021.gada 29.aprīlī plkst. 14.00 

SĒDE ATKLĀTA 2021.gada 29.aprīlī plkst. 14.01 

 

SĒDI  VADA Bauskas novada Domes priekšsēdētājs Arnolds Jātnieks 

 

SĒDĒ PIEDALĀS 17 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētājs Arnolds Jātnieks, deputāts Valdis Veips, deputāts Aleksandrs 

Novickis, deputāts Aivija Kursīte, deputāte Helvija Greiere, deputāts Uldis Kolužs, 

deputāts Harijs Niedra, deputāts Andris Arcimovičs, deputāts Gatis Skurba, domes 

priekšsēdētāja vietnieks Voldemārs Čačs, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris Landorfs, deputāte Rudīte Čakāne, 

deputāts Agris Mustermanis, deputāte Mārīte Ķikure 

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Biedrības “RAC.LV” pārstāvis Jānis Bergs, sporta centra “Mēmele” direktore Līga Rimševica, 

zvērināta revidente Gunta Darkevica, Juridiskās nodaļas vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja 

Ilze Tijone, veselības veicināšanas koordinatore Marta Augucēviča, Izglītības nodaļas vadītāja 

Māra Bauvare, Kancelejas vadītāja Līga Kausiniece, Saimnieciskās nodaļas vadītājs Jānis 

Feldmanis, nekustamo īpašumu speciāliste Aija Fridrihsone, nekustamo īpašumu speciāliste 

Dace Stubure, datortīklu un datorsistēmu administrators Raimonds Borkovskis, pašvaldības 

izpilddirektora vietniece Ineta Ruhocka, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītājs Aigars Vērmanis, pašvaldības izpilddirektors Jānis Kalinka, 

Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Ieva Šomina, Transporta nodaļas vadītājs Andris 

Juškevics, sabiedrisko attiecību speciāliste Andra Matuļenko,  Bauskas vecpilsētas un novada 

kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas priekšsēdētāja Mārīte Putniņa, 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja vietniece Sarmīte Oļehnoviča, energopārvaldnieks 

Raitis Ignatjevs, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, ekonomiste Zaiga 

Kārkliņa, Bauskas novada pašvaldības policijas priekšnieks Broņislavs Ostrovskis,  iedzīvotāju 

reģistrēšanas un dzīvokļu lietu speciāliste Sandra Kazāka, Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītājs Andris Roberts, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas novada 

būvvaldes vadītāja Dace Putna, Iepirkumu nodaļas vadītājs Andris Rācenis, nekustamo 

īpašumu speciālists Māris Šarķis 

 

SĒDI PROTOKOLĒ pašvaldības sekretāre Mārīte Dābola. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2020.gada pārskata apstiprināšanu. 

2. Par finansējuma piešķiršanu biedrībai “RAC.LV” FIA Eiropas autokrosa čempionāta un 

mailto:dome@bauska.lv
http://www.bauska.lv/
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autosporta sezonas noslēguma pasākuma “Mūsas Trilleris” organizēšanai. 

3. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2021.gada 28.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības 2021.gada budžetu” 

apstiprināšanu. 

4. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

izveidošanu”. 

5. Par atbalstu projektam “Bauskas vecpilsētas daļas revitalizācija tūrisma un uzņēmējdarbības 

attīstībai”. 

6. Par atbalstu projektam “Bauskas vecpilsētas vēsturiskās datu bāzes izveidošana”. 

7. Par atbalstu projektam “Pārupes ielas pārbūve Bauskā”. 

8. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.marta saistošajos noteikumos Nr.6 

“Par Bauskas novada teritoriālā iedalījuma vienību- Bauskas pilsētas, Codes pagasta, 

Ceraukstes pagasta un Īslīces pagasta robežu noteikšanu”. 

9. Par projektu konkursā “Mēs savam novadam 2021” iesniegto projektu apstiprināšanu. 

10. Par nodomu protokola slēgšanu ieceres realizācijai Bauskas industriālajā teritorijā. 

11. Par dzīvojamās telpas Salātu iela […], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

12. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

13. Par dzīvojamās telpas Imantas iela […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

14. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma termiņa atjaunošanu. 

15. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

16. Par dzīvojamās telpas […], Ceplis, Mežotnes pagastā īres līguma pagarināšanu. 

17. Par dzīvojamās telpas […], Īslīces pagastā īres līguma atjaunošanu. 

18. Par dzīvojamās telpas […], Pastališķi, Īslīces pagastā īres līguma atjaunošanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], Skolas ielā […], 

Bauskā atsavināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], Salātu ielā […], 

Bauskā atsavināšanu. 

21. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0588 Vecsaules pagastā piekritību 

pašvaldībai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežgaļi”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Bērtuļu lauks”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Niedras 1”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kūdriņas”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Erķenu ferma”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Vecsaules iela 18, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

28. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0587 Vecsaules pagastā piekritību 

pašvaldībai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Vecā katlu māja”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

30. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu „Dzīvojamā māja 

Nr.12” (Skolas iela 8, Garoza) Mežotnes pagastā. 

31. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu uz nekustamo īpašumu “Spiģi”. 

32. Par nekustamā īpašuma “Pie siltumnīcas” daļas Mežotnes pagastā iznomāšanu. 
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33. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 

 Balsojums par darba kārtību 

34. Par vakcinācijas procesa organizēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā. 

 

Izsaka priekšlikumu Helvija Greiere: iekļaut  izskatīšanai domes sēdes darba kārtībā 

jautājumu  „Par  izglītojamo ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālinātu mācību laikā”. 

Balsojums (ar roku) par šo priekšlikumu:  

“par” 8 (Agris Mustermanis, Aleksandrs Novickis, Andris Arcimovičs, Helvija Greiere, 

Gatis Skurba, Valdis Veips, Juris Landorfs, Aivija Kursīte) 

“pret” 7 (Arnolds Jātnieks, Inita Nagņibeda, Jānis Dūmiņš, Raitis Ābelnieks, Uldis Kolužs, 

Voldemārs Čačs, Rudīte Čakāne) 

“atturas” 2 (Mārīte Ķikure, Harijs Niedra) 

Nolemj: neiekļaut darba kārtībā  deputātes H.Greieres priekšlikumu. 

Balsojums par darba kārtību 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, 

Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  1 (Helvija Greiere) 

"atturas" -  2 (Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 34.punktu. 

 

1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2020.gada pārskata apstiprināšanu 

(A.Vērmanis, G.Darkevica, A.Kursīte, A.Novickis, A.Jātnieks, J.Landorfs, U.Kolužs) 

Ziņo: Aigars Vērmanis. 

Bauskas novada pašvaldības 2020.gada pārskats sagatavots atbilstoši normatīvo aktu 

prasībām. Bilances kopsumma ir 104 150 067 EUR, salīdzinot ar iepriekšējo periodu 

bilances palielinājums ir par 6 046 707 EUR saistībā ar ilgtermiņa ieguldījumu atlikuma 

palielināšanos.  Konsolidētajā pārskatā apvienoti 32 pašvaldības iestāžu pārskati.  Gada 

pārskats tika iesniegts Valsts kasei, revidents pārskatu apstiprinājis. 

SIA “Baltic Audit” zvērināta revidente Gunta Darkevica apstiprina, ka veikta 

konsolidētā gada pārskata revīzija. Slēdziens- tas sniedz patiesu priekšstatu par pašvaldības 

konsolidēto finansiālo stāvokli, tās darbības konsolidētajiem finanšu rezultātiem un 

konsolidēto naudas plūsmu gadā. Iebildumu nav. 

Uz deputātu jautājumu, vai izvērtēti visi riski, G.Darkevica: veicot revīziju, visi riski 
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tiek vērtēti, vērtēts, vai ir kādas eksistējošas saistības pārskata sagatavošanas brīdī; atzinums 

ir bez aizrādījumiem. 

A.Vērmaņa piebilde: gada pārskats sagatavots uz dokumentu pamata. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Inita Nagņibeda, 

Harijs Niedra, Valdis Veips) 

“pret” -  2 (Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba) 

“atturas” -  3 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte, Agris Mustermanis) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 92 “Par Bauskas novada pašvaldības 

konsolidētā 2020.gada pārskata apstiprināšanu”. 

 

2.p. 

Par finansējuma piešķiršanu biedrībai “RAC.LV” FIA Eiropas autokrosa čempionāta 

un autosporta sezonas noslēguma pasākuma “Mūsas trilleris” organizēšanai. 

(I.Ruhocka, J.Bergs) 

Ziņo: Ineta Ruhocka. 

Lēmuma projekts par finansējuma piešķiršanu biedrībai “RAC.LV” Eiropas 

autokrosa čempionāta un autosporta sezonas noslēguma pasākuma rīkošanai septembrī 

skatīts un atbalstīts Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu 

komitejas sēdē. Autokrosa čempionāta norises laiks: 2021.gada 26.- 27.jūnijā. Lūdz piešķirt 

finansējumu 10 000 EUR no sporta centra “Mēmele” 2021.gada budžeta līdzekļiem un 

noslēgt trīspusēju līgumu par finansējuma piešķiršanas un izlietošanas kārtību. 

J.Berga piebilde: ir vienošanās ar TV par čempionāta tiešraidi, arī Eiropā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 93 "Par finansējuma piešķiršanu 

biedrībai “RAC.LV” FIA Eiropas autokrosa čempionāta un 

autosporta sezonas noslēguma pasākuma “Mūsas trilleris” 

organizēšanai". 
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3.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2021. gada 28. janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības 2021. gada budžetu" 

apstiprināšanu. 

 

(I.Spurķe, A.Kursīte, J.Kalinka, I.Nagņibeda, S.Oļehnoviča, A.Novickis) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Bauskas novada pašvaldības 2021.gada budžeta grozījumi skatāmi 6 pielikumos, 

detalizēts izklāsts- paskaidrojuma rakstā. Izmaiņas pēc Finanšu komitejas sēdes nav veiktas. 

Pamatbudžeta ieņēmumi- 28 138 422 EUR, izdevumi 32 061 352 EUR, ziedojumu un 

dāvinājuma budžeta izdevumi 114 061 EUR. 12.un 13.pielikumā- mērķdotācijas sadalījums 

piemaksām pedagogiem, skolotāju palīgiem par darbu klātienē, individuālajām konsultācijām 

Covid-19 pandēmijas laikā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, 

Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 94 "Par saistošo noteikumu 

"Grozījumi Bauskas novada domes 2021. gada 28. janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada 

pašvaldības 2021. gada budžetu" apstiprināšanu". 

 

4.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

izveidošanu”. 

(M.Putniņa) 

Ziņo: Mārīte Putniņa. 

Bauskas vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un 

attīstības komisija sagatavojusi priekšlikumu par jaunas komisijas locekles Anitas Bisteres 

apstiprināšanu sakarā ar Lauras Lūses ilgstošo atvaļinājumu. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 95 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma 

saglabāšanas un attīstības komisijas izveidošanu”". 

 

5.p. 

Par atbalstu projektam „Bauskas vecpilsētas daļas revitalizācija tūrisma un 

uzņēmējdarbības attīstībai”. 

(I.Tijone, G.Skurba, M.Putniņa, J.Landorfs, V.Čačs, A.Kursīte, V.Veips, A.Jātnieks) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Lūdz atbalstīt projekta “Bauskas vecpilsētas daļas revitalizācija tūrisma un 

uzņēmējdarbības attīstībai” iesniegšanu Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijai.  Projektā paredzēts atjaunot Rātslaukuma degradēto daļu, pārbūvēt Plūdoņa un 

Pasta ielu posmus, pārbūvējot inženierkomunikācijas, ieklājot bruģi, uzbūvēt tūrisma 

pakalpojumu un servisa ēku Pasta ielā 7. Projekta plānotās izmaksas 793 920 EUR, Covid-

19 Grants 674 832 EUR un pašvaldības līdzfinansējums 119 088 EUR. 

A.Novickis paziņo, ka lēmuma projektu neatbalstīs, ieguldīt tik lielus līdzekļus esot 

nesaimnieciska rīcība. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Inita Nagņibeda, 

Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  1 (Aivija Kursīte) 

"atturas" -  
3 (Helvija Greiere, Agris Mustermanis, Aleksandrs 

Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 96 "Par atbalstu projektam „Bauskas 

vecpilsētas daļas revitalizācija tūrisma un uzņēmējdarbības 

attīstībai”". 

 

6.p. 

Par atbalstu projektam „Bauskas vecpilsētas vēsturiskās datu bāzes izveidošana”. 

(I.Tijone, M.Putniņa, A.Kursīte, J.Landorfs, A.Novickis) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Lūdz atbalstīt projekta “Bauskas vecpilsētas vēsturiskās datu bāzes izveidošana” 

iesniegšanu Valsts kultūrkapitāla fonda programmā “Kultūrelpa”. Projekta mērķis- 

inovatīvu digitālu kultūras pakalpojumu radīšana, padarot to pieejamu sabiedrībai; kultūras 

mantojuma digitalizēšana. Projekta realizācijas rezultātā tiks izveidota digitāla Bauskas 

pilsētas vēsturiskā centra vēsturiskās apbūves datu bāze par 200 objektiem. Projekts 

realizējams līdz 2021.gada 31.decembrim.. 

M.Putniņa aicina atbalstīt lēmuma projektu, jo šāda informācija nepieciešama 
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būvvaldei, plānotājiem, restauratoriem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Inita Nagņibeda, 

Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
4 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte, Agris Mustermanis, 

Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 97 "Par atbalstu projektam „Bauskas 

vecpilsētas vēsturiskās datu bāzes izveidošana”". 

 

7.p. 

Par atbalstu projektam „Pārupes ielas pārbūve Bauskā”. 

(I.Tijone, V.Veips, V.Čačs) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Lūdz atbalstīt projekta “Pārupes ielas pārbūve Bauskā” iesniegšanu Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai. Projektā paredzēts pārbūvēt Pārupes ielas 

posmu no Īslīces ielas līdz Rožu ielai. Šā posma ielas segums ir ļoti sliktā stāvoklī. Lūdz 

apstiprināt projekta kopējās izmaksas 88 743,83 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 13 

311,57 EUR, aizņēmums Valsts kasē 75 432,26 EUR. Projekts īstenojams līdz 2022.gada 

31.decembrim. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 91 "Par atbalstu projektam „Pārupes 

ielas pārbūve Bauskā”". 

 

8.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.marta saistošajos noteikumos Nr.6 

„Par Bauskas novada teritoriālā iedalījuma vienību – Bauskas pilsētas, Codes pagasta, 

Ceraukstes pagasta un Īslīces pagasta robežu noteikšanu”. 

(D.Platonova) 



8 

 

Ziņo: Dace Platonova. 

Šā gada 25.martā saņemta Valsts zemes dienesta Adrešu reģistra vēstule, kurā 

norādīts uz nepieciešamību novērst neprecizitātes 2020.gada 26.marta saistošo noteikumu 

Nr.6 pielikumos. Ievērojot šos iebildumus, sagatavoti saistošo noteikumu 1.un 2.pielikums 

jaunā redakcijā. Lūdz apstiprināt. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 98 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2020.gada 26.marta saistošajos noteikumos Nr.6 „Par 

Bauskas novada teritoriālā iedalījuma vienību – Bauskas 

pilsētas, Codes pagasta, Ceraukstes pagasta un Īslīces 

pagasta robežu noteikšanu”". 

 

9.p. 

Par projektu konkursā “Mēs savam novadam 2021” iesniegto projektu apstiprināšanu. 

(D.Platonova, A.Novickis, I.Šomina, A.Arcimovičs, H.Greiere) 

Ziņo: Dace Platonova. 

2021.gada 1.martā tika izsludināts projektu konkurss “Mēs savam novadam 2021”.  

Projektu iesniegšanas termiņš- 2021.gada 29.marts par kopējo finansējumu 10 000 EUR. 

Saņemti 18 projektu pieteikumi. 2021.gada 15.aprīlī noslēdzās iedzīvotāju balsošana par 

projektiem. Apstiprināšanai tiek virzīti 11 projekti. Lūdz apstiprināt projektu kopvērtējumu.  

A.Novickim iebildumi pret balsošanas sistēmu, jo tā nav devusi objektīvu 

vērtējumu. Viņaprāt pareizi būtu bijis, ja varētu nobalsot katrs vienu reizi. 

I.Šomina: visām biedrībām bija vienlīdzīgas iespējas vākt atbalstītāju loku. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 99 "Par projektu konkursā “Mēs 



9 

 

savam novadam 2021” iesniegto projektu apstiprināšanu". 

 

Plkst.15.50 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst. 16. 

 

10.p. 

Par nodomu protokola slēgšanu ieceres realizācijai Bauskas industriālajā teritorijā. 

(R.Ignatjevs, I.Tijone, A.Novickis, V.Čačs, I.Nagņibeda, G.Skurba, A.Jātnieks, 

J.Kalinka, E.Grigorjeva, R.Ābelnieks, V.Veips, U.Kolužs) 

Ziņo: Raitis Ignatjevs. 

Sagatavotais lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē. Divi komersanti SIA “Bauskas dārzeņi” un SIA “Latvia Garlic” 

vēlas noslēgt nodomu protokolu ar Bauskas novada pašvaldību par uzņēmējdarbību 

Bauskas industriālajā teritorijā. SIA “Bauskas dārzeņi” apņemas radīt 7 jaunas darba vietas 

un veikt investīcijas nemateriālos līdzekļos un pamatlīdzekļos 165 000 EUR, SIA “Latvia 

Garlic”- radīt 6 jaunas darba vietas un veikt investīcijas 180 000 EUR. Lūdz pieņemt 

lēmumu par nodomu protokola slēgšanu ar minētajiem komersantiem. 

A.Kursīte aizrāda, ka nav sagatavota papildu informācija par paveikto, lai piesaistītu 

uzņēmējus industriālajai teritorijai. 

I.Tijone paskaidro, ka deputāti par to sīkāk tiks informēti 11.maijā. 

Uz A.Novicka jautājumu, ko uzņēmēji vēlas tur celt, R.Ignatjevs:  uzņēmēji vēlas 

uzcelt sev ražošanas telpas, angāru, iekārtot teritoriju, lai pārstrādātu produkciju. 

I.Nagņibeda iebilst: nodomu protokolā rakstīts, ka pašvaldība apņemas uzbūvēt.  

G.Skurba iesaka lēmuma pieņemšanu atlikt un precizēt nodomu protokolu. 

E.Grigorjevas priekšlikums: precizēt nodomu protokola 4.2.punktu, nosakot, ka 

nepieciešamības gadījumā pašvaldība uzbūvē ražošanas ēkas un nodod tās izsolē. 

R.Ignatjevs lūdz nekavēt uzņēmējus, viņi gaida šo domes lēmumu. 

A.Novickis nepiekrīt: nodomu protokols precizējams. Attīstības un plānošanas 

nodaļai lēmuma projekts jāpārstrādā un jāsniedz atkārtotai izskatīšanai domes ārkārtas sēdē. 

Debatēs deputāti nolemj atlikt jautājuma izskatīšanu, uzdot Juridiskās nodaļas 

vadītāja p.i. E.Grigorjevai precizēt lēmuma projektu un izskatīt to vēlreiz pirms pašvaldības 

izpilddirektora informācijas. 

 

11.p. 
Par dzīvojamās telpas Salātu iela […], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Persona lūgusi pagarināt dzīvojamās telpas Salātu ielā […], Bauskā īres līguma 

termiņu. Īrniecei nav parādu. Lūdz pagarināt īres līguma termiņu līdz 2024.gada 30.aprīlim. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 



10 

 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 100 "Par dzīvojamās telpas Salātu iela 

[…], Bauskā īres līguma pagarināšanu". 

 

12.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Persona lūgusi pagarināt dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma 

termiņu. Īres līgums beigsies 2021.gada 30.aprīlī, īrniecei nav parādu. Lūdz pagarināt īres 

līgumu līdz 2024.gada 30.aprīlim. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 101 "Par dzīvojamās telpas Rīgas iela 

64B-22, Bauskā īres līguma pagarināšanu". 

 

13.p. 
Par dzīvojamās telpas Imantas iela […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Saņemts dzīvojamās telpas Imantas iela […], Bauskā īrnieka iesniegums par īres 

līguma termiņa atjaunošanu. Īres līgums beidzies 2021.gada 31.martā.  Īrniekam ir parāds 

par dzīvojamās telpas lietošanu. Ar SIA “Īslīces ūdens” noslēgta vienošanās par parāda 

pakāpenisku samaksu, īrnieks vienošanos pilda. Lūdz atjaunot īres līguma termiņu līdz 

2021.gada 30.septembrim. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 



11 

 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 102 "Par dzīvojamās telpas Imantas 

iela […],Bauskā īres līguma atjaunošanu". 

 

14.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma termiņa atjaunošanu. 

S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Saņemts dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īrnieka iesniegums ar lūgumu 

pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. Līguma termiņš beidzies 2021.gada 31.martā. 

Īrniekam nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz atjaunot īres līguma termiņu līdz 

2021.gada 31.decembrim. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 103 "Par dzīvojamās telpas Rīgas iela 

[…], Bauska, Bauskas nov. īres līguma termiņa 

atjaunošanu". 

 

15.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā lūgts atjaunot dzīvojamās telpas 

Rīgas iela […], Bauskā īres līguma termiņu. Īres līgums beidzies 2021.gada 31.martā. 

Īrniekam ir parāds par dzīvojamās telpas lietošanu. Ar SIA “VIDES SERVISS” noslēgta 

vienošanās par parāda samaksu, bet vienošanos savlaicīgi nepilda. Persona piedalījās 

Dzīvojamo māju privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē un paskaidroja, ka vienošanos 

neregulāri pilda tāpēc, ka sakarā ar pandēmijas izraisīto krīzi, zaudēti pastāvīgie ienākumi. 

Lēmuma projekts paredz īres līgumu atjaunot līdz 2021.gada 31.decembrim. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 
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Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 104 "Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 

[…], Bauskā īres līguma atjaunošanu". 

 

16.p. 
Par dzīvojamās telpas […], Ceplis, Mežotnes pagastā īres līguma pagarināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu pagarināt dzīvojamās telpas 

[…], Mežotnes pagastā īres līguma termiņu. Līguma termiņš beigsies 2021.gada 30.aprīlī. 

Īrniecei ir parāds par dzīvojamās telpas lietošanu. Persona piedalījās Dzīvojamo māju 

privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē un solīja parādu samaksāt. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 105 "Par dzīvojamās telpas […], 

Ceplis, Mežotnes pagastā īres līguma pagarināšanu". 

 

17.p. 
Par dzīvojamās telpas […], Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Persona lūgusi pagarināt dzīvojamās telpas […], Īslīces pagastā īres līguma termiņu. 

Līguma termiņš beidzies 2021.gada 31.martā. Īrniecei nav parādu par dzīvojamās telpas 

lietošanu. Lūdz atjaunot īres līguma termiņu uz 3 gadiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 
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Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 106 "Par dzīvojamās telpas […], 

Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma atjaunošanu". 

 

18.p. 
Par dzīvojamās telpas […], Pastališķi, Īslīces pagastā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā lūgts atjaunot īres līguma termiņu. 

Īres līguma termiņš beidzies, īrniekam ir parāds par dzīvojamās telpas lietošanu; šobrīd 

nevar samaksāt, jo atrodas soda izciešanas vietā. Lēmuma projekts paredz īres līguma 

termiņu atjaunot līdz 2021.gada 31.jūlijam. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 107 "Par dzīvojamās telpas […], 

Pastališķi, Īslīces pag., Bauskas nov. īres līguma 

atjaunošanu". 

 

19.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], Skolas ielā 

[…], Bauskā atsavināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Persona lūgusi atļauju iegūt īpašumā pašvaldībai piederošo neprivatizēto dzīvokli 

Bauskā, Skolas ielā […].  Dzīvokļa īrniecei nav īres un komunālo maksājumu parādu. Lūdz 

nodot dzīvokli  atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 
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Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 108 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr. […], Skolas ielā […], 

Bauskā atsavināšanu". 

 

20.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr. […], Salātu ielā […], 

Bauskā atsavināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā īrēto 

neprivatizēto dzīvokli Salātu ielā […], Bauskā. Dzīvokļa īrniecei nav īres un komunālo 

maksājumu parādu. Lūdz nodot minēto nekustamo īpašumu atsavināšanai, pārdodot par 

brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 109 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr. […], Salātu ielā […], 

Bauskā atsavināšanu". 

 

21.p. 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0588 Vecsaules pagastā piekritību 

pašvaldībai. 

 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: Gunita Vīgupa. 

Zemes vienība 0,04 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0588, Vecsaules 

pagastā nepieciešama pašvaldībai tās funkciju realizēšanai, lai nodrošinātu piekļuvi 

publiskajiem ūdeņiem.  Zemes vienība ir nekustamā īpašuma “Krastiņu ceļš” 0,3 ha platībā 

turpinājums. Zemes vienība 0,04 ha platībā ierakstāma zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda. 
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Nekustamā īpašuma “Krastiņu ceļš” zemes vienība 0,3 ha platībā pievienojama zemes vienībai 

0,04 ha platībā, veidojot vienu zemes vienību, un ierakstāma zemesgrāmatā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 110 "Par zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 4092 001 0588 Vecsaules pagastā piekritību 

pašvaldībai". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Mežgaļi”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis, G.Skurba, V.Čačs, H.Greiere, J.Kalinka) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

Brunavas pagasta pārvalde ierosinājusi atsavināt pašvaldībai piederošo nekustamo 

īpašumu “Mežgaļi”, kas sastāv no zemes vienības 2,21 ha platībā, skolas ēkas un šķūņa. 

Nekustamais īpašums pašvaldības funkciju pildīšanai nav nepieciešams. 

V.Čačs: ēkas uzturēšana un apkurināšana gadā pašvaldībai izmaksā 20 tūkstošus. 

Uz H.Greieres jautājumu, ko pašvaldība darījusi, lai atrastu ēkai pielietošanu, 

J.Kalinka atbild, ka ir bijušas sarunas ar zemessardzi u.c. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Juris Landorfs, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra) 

"pret" -  
4 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis, 

Gatis Skurba) 

"atturas" -  3 (Mārīte Ķikure, Agris Mustermanis, Valdis Veips) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 111 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Mežgaļi” Brunavas pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Bērtuļu lauks”, Ceraukstes 

pagastā atsavināšanu. 
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(M.Šarķis) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

SIA “Ceraukstīte” lūgusi atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu “Bērtuļu lauks”, 

Ceraukstes pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 2,42 ha platībā un 

robežojas ar SIA “Ceraukstīte” piederošo nekustamo īpašumu “Bērtuļi”. Lēmuma projekts 

paredz nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 112 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Bērtuļu lauks”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Niedras 1”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

Persona lūgusi atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu “Niedras 1”, Brunavas 

pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 1,82 ha platībā. Ar iesnieguma 

autoru noslēgts zemes nomas līgums. Lūdz nodot nekustamo īpašumu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 113 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Niedras 1”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu". 
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25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Kūdriņas”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo 

īpašumu “Kūdriņas”, Brunavas pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 

0,68 ha platībā. Zemes vienība ir apbūvēta, uz tās atrodas personai piederošs ēku īpašums. 

Lūdz nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 114 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Kūdriņas, Brunavas pagastā 

atsavināšanu". 

 

26.p 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Erķenu ferma”, Vecsaules 

pagastā atsavināšanu 

(D.Stubure) 

Ziņo: Dace Stubure. 

        Nekustamais īpašums “Erķenu ferma”, Vecsaules pagastā sastāv no zemes vienības 

1,56 ha platībā, pašvaldības funkciju veikšanai tas nav nepieciešams. Lūdz nodot minēto 

nekustamo īpašumu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 115 "Par Bauskas novada pašvaldības 
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nekustamā īpašuma „Erķenu ferma”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Vecsaules iela 18, Vecsaules 

pagastā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: Dace Stubure. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo 

īpašumu Vecsaules iela 18, Vecsaules pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes 

vienības 0,063 ha platībā un atbilst starpgabala statusam. Lūdz pieņemt lēmumu par minētā 

nekustamā īpašuma atsavināšanu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 116 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Vecsaules iela 18, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu". 

 

28.p. 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0587 Vecsaules pagastā piekritību 

pašvaldībai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: Dace Stubure. 

         Valsts zemes dienesta Zemgales reģionālā nodaļa informējusi, ka labota kļūda 

Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmas datos un reģistrēta jauna zemes 

vienība 0,1 ha platībā. Tā iekļauta rezerves zemes fondā. Zemes vienība atrodas Mēmeles 

krastā un Likvertenu ciema iedzīvotājiem ir vienīgā piekļuve upei. Zemes vienība ir 

nepieciešama pašvaldībai tās funkcijas realizēšanai. Lūdz noteikt, ka zemes vienība piekrīt 

pašvaldībai, piešķirt tai nosaukumu “Upes iela 16” un noteikt lietošanas mērķi- dabas 

pamatnes, parki, zaļās zonas un citu rekreācijas nozīmes objektu teritorijas. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 117 "Par zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 4092 001 0587 Vecsaules pagastā piekritību 

pašvaldībai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Vecā katlu māja”, Gailīšu 

pagastā atsavināšanu. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

        Gailīšu pagasta pārvalde ierosinājusi atsavināt pašvaldībai piederošo nekustamo 

īpašumu “Vecā katlu māja”. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,0273 ha 

platībā un nav nepieciešams pašvaldības funkciju nodrošināšanai. Lūdz nodot minēto 

nekustamo īpašumu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, 

Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Helvija Greiere) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 118 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Vecā katlu māja”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu". 

 

30.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu „Dzīvojamā māja 

Nr.12” (Skolas iela 8, Garoza) Mežotnes pagastā. 

 

(A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

         Dzīvojamā māja Skolas ielā 8, Mežotnes pagastā sastāv no 17 dzīvokļa īpašumiem. 

Visi dzīvokļi ir privatizēti un reģistrēti zemesgrāmatā, tāpēc pašvaldības īpašuma tiesības 

uz šo īpašumu dzēšamas. Lūdz pieņemt lēmumu par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 
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Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 119 "Par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu „Dzīvojamā māja Nr.12” 

(Skolas iela 8, Garoza) Mežotnes pagastā". 

 

31.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu uz nekustamo īpašumu “Spiģi”. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

         SIA “PK Mežs” lūgusi noslēgt ceļa servitūta līgumu par labu SIA piederošam 

nekustamam īpašumam “Spiģi 2” un “Spiģi 5”, lai apsaimniekotu tos un nodrošinātu 

piekļuvi savām ražotnēm. Sagatavots lēmuma projekts par līguma noslēgšanu par ceļa 

servitūta nodibināšanu, 0,1144 ha platībā apgrūtinot pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Spiģi” zemes vienību par labu zemes vienībām “Spiģi 2” un “Spiģi 5”.  

        Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Harijs Niedra) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 120 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu uz nekustamo īpašumu “Spiģi”". 

 

32.p. 

Par nekustamā īpašuma “Pie siltumnīcas” daļas Mežotnes pagastā iznomāšanu. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

         SIA “Kaskāde 19” lūgusi iznomāt nekustamā īpašuma “Pie siltumnīcas” zemes 

vienības daļu 0,7 ha platībā lauksaimnieciskai izmantošanai. Informācija par iznomājamo 

zemes vienību tika izlikta Bauskas novada pašvaldības ēkā, Mežotnes pagasta pārvaldes 

ēkā, kā arī publicēta pašvaldības mājaslapā. Citas personas nav vēlējušās to nomāt. Lūdz 
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pieņemt lēmumu par zemes iznomāšanu SIA “Kaskāde 19” līdz 2026.gada 31.oktobrim 

lauksaimnieciskai izmantošanai, nosakot nomas maksu gadā 120 EUR par vienu hektāru. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 121 "Par nekustamā īpašuma “Pie 

siltumnīcas” daļas Mežotnes pagastā iznomāšanu". 

 

10.p. 

Par nodomu protokola slēgšanu ieceres realizācijai Bauskas industriālajā teritorijā. 

 

Turpina izskatīt atlikto darba kārtības 10.punktu. 

 

        E.Grigorjeva iesaka lēmuma pieņemšanu nesasteigt, tā precizēšana prasa ilgāku laiku un 

iedziļināšanos lietas būtībā. Ir precizējamas zemes platības un saskaņojamas ar uzņēmējiem. 

        A.Jātnieks ierosina jautājumu izskatīt 11.maijā, izsludinot domes ārkārtas sēdi. Aicina 

balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso (ar roku): 

 

"par"  -  

2 (Voldemārs Čačs, Uldis Kolužs) 

"pret" -  
6 (Arnolds Jātnieks, Harijs Niedra, Agris Mustermanis, 

Andris Arcimovičs, Valdis Veips, Juris Landorfs) 

"atturas" -  
4 (Inita Nagņibeda, Jānis Dūmiņš, Mārīte Ķikure, Raitis 

Ābelnieks) 

"nepiedalās" -  
5 (Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis, Helvija Greiere, 

Rudīte Čakāne, Gatis Skurba) 

Nolemj: noraidīt lēmuma projektu “Par nodomu protokola slēgšanu ieceres realizācijai 

Bauskas industriālajā teritorijā”. 

 

Plkst. 18.10 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst.18.20. 

 

 

 

 

33.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 
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(J.Kalinka, H.Greiere, I.Nagņibeda, M.Bauvare, A.Novickis, G.Skurba, A.Jātnieks, 

A.Mustermanis, J.Feldmanis, M.Ķikure, J.Landorfs, J.Dūmiņš, A.Kursīte) 

Ziņo: Jānis Kalinka. 

       Pārskatus par paveikto 2021.gada aprīlī sagatavojušas un iesniegušas Bauskas novada 

administrācijas Ekonomikas un finanšu nodaļa, Attīstības un plānošanas nodaļa, Iepirkumu 

nodaļa, Nekustamo īpašumu nodaļa, Izglītības nodaļa, Bauskas novada pašvaldības policija, 

Saimnieciskā nodaļa (Bauskas novada administrācijas nodaļu pārskati pievienoti 

protokolam pielikumos). 

        Plānotie ieņēmumi 2021.gadam ir 28 059 761 EUR, 3 mēnešos ieņēmumi izpildīti 

7 598 134 EUR, pret gada plānoto 27,1 %. Plānotie izdevumi 2021.gadam ir 31 982 796 

EUR, 3 mēnešos izdevumi 4 855 950 EUR jeb 15,2 % no gada plānotā. 2021.gada 3 

mēnešos ziedojumi nav saņemti. Veikti maksājumi no ziedojumu konta 250 EUR. Trīs 

mēnešos aizņēmumi saņemti 146 807 EUR, aizņēmumu atmaksa veikta 594 279 EUR.  

       Pievienota informācija par pašvaldības kapitālsabiedrību SIA “Bauskas siltums”, SIA 

“Bauskas slimnīca”, SIA “VIDES SERVISS”, SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Īslīces ūdens”, 

SIA “Zemgales mutes veselības centrs” pārskati par darbības stratēģijās noteikto uzdevumu 

un mērķu izpildi 2020.gadā, deleģēšanas līgumos noteikto uzdevumu izpildi 2020.gadā un 

2020.gada pārskati. 

       Pievienota informācija- atbildes uz deputātes H.Greieres jautājumiem. 

       H.Greiere lūdz Izglītības nodaļai skaidrojumu par ilgstošiem neattaisnotiem 

kavējumiem izglītības iestādēs, jo uzskata, ka ir lielas problēmas. 

       M.Bauvare paskaidro, ka ir runāts ar vecākiem, informēts Sociālais dienests, pagastu 

pārvaldes. Ir noteikumi, kas nosaka, kad ilgstošie kavētāji jāreģistrē. Bauskas Valsts 

ģimnāzijā un Bauskas 2.vidusskolā šādu kavējumu nav. 

       I.Nagņibeda: katrā skolā ir izstrādāta kārtība, ko darīt, ja bērni ilgi nepiedalās mācību 

procesā. 

       H.Greiere prasa sagatavot informāciju par malkas pabalstu piešķiršanu, kādā veidā tā 

tiek atprečota, kā arī informāciju par bērniem bāreņiem piešķiramiem pašvaldības 

dzīvokļiem, jo vēlas tos apskatīt. 

        G.Skurba lūdz atsūtīt dokumentu par būvnieka paveikto ceļa posmā no Bauskas uz 

Rundāli. 

       Uz A.Mustermaņa jautājumu, kādas darbības notiek pirmsskolas izglītības iestādē 

“Lācītis”, J.Feldmanis: sagatavots iepirkuma nolikums, nosūtīts Uzvaras pamatskolai. 

Dokumentācija ir sakārtota, tālāk rīkojas skola. 

      A.Novickis pieprasa atsūtīt skaidrojumu, kāpēc Bauskas novada Sociālā dienesta 

vadītāja nerīkoja konkursu uz vadītāja vietnieka amata vakanci. 

       J.Kalinka atbild arī uz citiem deputātus interesējošiem jautājumiem. 

 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

34.p. 

Par vakcinācijas procesa organizēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā. 

(E.Grigorjeva, H.Greiere, J.Kalinka, G.Skurba, A.Novickis, M.Augucēviča, I.Nagņibeda) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

        Lai nodrošinātu veiksmīgu vakcinācijas pret Covid-19 procesu, tiks noslēgts 

sadarbības līgums starp Bauskas novada pašvaldību, Veselības ministriju un Nacionālo 

veselības dienestu. Vakcinācijas centrs ir izveidots sporta hallē Pilskalna ielā 26, Bauskā. 

Lēmuma izpilde finansējama no Bauskas novada administrācijas un Bauskas novada Bērnu 
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un jaunatnes sporta skolas piešķirtajiem finanšu līdzekļiem, pēc to kompensēšanas no valsts 

budžeta līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem, tie tiks atjaunoti iepriekšējā pozīcijā. Lūdz 

atbalstīt lēmuma projektu. 

       M.Augucēviča papildina: vakcināciju plāno sākt 7.maijā. Tā ir valstiski svarīga lieta. 

       Uz I.Nagņibedas jautājumu par telpu izvēli M.Augucēviča: slimnīcā bija izveidots 

vakcinācijas kabinets, bet tur nebija iespējams nodrošināt kapacitāti, kādu prasīja 

vakcinācijas birojs. Ģimenes ārstu prakses nevar aptvert masveida vakcināciju. 

       J.Kalinka: sporta halles 1.stāva cīņu zālē iespējams nodrošināt plūsmu, kā arī piekļuvi 

cilvēkiem ar īpašām vajadzībām. 

       V.Veips aicina atbalstīt lēmuma projektu, jo tas ir nopietni un svarīgi, lai cilvēki tiktu 

vakcinēti. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Valdis Veips) 

"pret" -  1 (Gatis Skurba) 

"atturas" -  1 (Helvija Greiere) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 122 "Par vakcinācijas procesa 

organizēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā". 

 

 

 

SĒDI BEIDZ 2021.gada 29.aprīlī plkst. 19.11. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2021.gada 27.maijā plkst. 14. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 43 lp. 

2. 29.04.2021.saistošie noteikumi Nr.8 ar pielikumiem uz 43 lp. 

3. 29.04.2021. saistošie noteikumi Nr.9 ar pielikumiem uz 14 lp. 

4. Ekonomikas un finanšu nodaļas informācija uz 11 lp. 

5. Attīstības un plānošanas nodaļas informācija uz 4 lp. 

6. Iepirkumu nodaļas informācija uz 7 lp. 

7. Bauskas novada pašvaldības policijas informācija uz 2 lp. 

8. Informācija par izziņām par atteikšanos izmantot pirmpirkuma tiesības uz 2 lp. 

9. Saimnieciskās nodaļas informācija uz 1 lp. 

10. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Jātnieka parakstītā domes sēdes darba kārtība 

uz 5 lp. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS      Arnolds Jātnieks 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA     Mārīte Dābola 
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